

مدرستنا الثانوية الانجليزية - الفجيرة OUR OWN ENGLISH HIGH SCHOOL-FUJAIRAH

P.O. BOX 967, FUJAIRAH, UNITED ARAB EMIRATES | info@ourown.school | www.ourown.school | +971-92224855

Ref No: OOEHS /Cir/186/2021-22

05 July 2022

Subject: Circular to Parents regarding E Safe Evaluation Report - CBSE KG1 to 12 and IGCSE R1 to S5

Dear Parents,

Greetings!!!!

It is with immense pleasure; we would like to share that the yearly MoE School E Safe Inspection took place on 9th June 2022. As per the Inspection results received, the school has been **accredited as E-Safe School and** has tremendously improved in all 14 areas that were inspected with all areas going up.

This feat was made possible only with the tremendous efforts of the school fraternity.

We take this opportunity to thank all our parents for their immense support and cooperation.

We look forward to your continued support as always!!!!

The school reopens after the summer break on Monday, 29th August, 2022.

Wishing you and your family a joyful summer break!

Stay Safe!

أولياء الأمور الأعزاء,

تحية طيبة وبعدر

يسرنا ابلاغكم ومشاركتكم أن تفتيش وزارة التربية والتعليم للمدارس الآمنة قد تم في 9 يونيو 2022. وفقًا لنتائج التفتيش التي تلقيناها، تم اعتماد المدرسة كمدرسة بشكل كبير في جميع المجالات الـ 14 التي تم التدقيق عليها مع تطور في جميع الاصعدة.

لم يكن هذا العمل الفذ ممكنا إلا من خلال الجهود الهائلة للأخوة في المدرسة.

ننتهز هذه الفرصة لنشكر جميع أولياء الأمور على دعمهم وتعاونهم الهائل.

نتطلع إلى دعمكم المتواصل كالمعتاد!!!!

كما انه سوف تفتح المدرسة أبوابها بعد العطلة الصيفية يوم الاثنين 29 أغسطس 2022.

أتمنى لك ولعائلتك عطلة صيفية ممتعة!

With kind regards,

D15/07/22

Dr S Reshma Principal and School Director

